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CZŁONKÓW SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ „POD ŚNIEŻKĄ” 

W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

I. WSTĘP

Walne Zgromadzenie zostało zwołane w oparciu o § 30 ust.l Statutu Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowarach. ^

II. DATA I MIEJSCE ZEBRANIA

Walne Zgromadzenie Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowarach odbyło 
się 30 czerwca 2023 roku w Miejskim Ośrodku Kultury przy ul. Szkolnej 2, a zwołane 
zostało nagódź. 17.00.

Na sali obecnych było 60 osób. Obecny na sali był również Radca Prawny Pan 
Bartosz Nowak. Przewodniczący Rady Nadzorczej Radosław Adamowicz dokonał 
otwarcia i na wstępie przywitał zebranych. Poinformował, że Walne Zgromadzenie 
zostało zwołane w trybie przewidzianym w § 30 ust.l statutu spółdzielni, a członkowie 
zawiadomieni w trybie przewidzianym w § 31 statutu.
Odczytał porządek obrad i zapytał, czy ktoś wnosi zmiany do porządku obrad?
Głos zabrał Pan Zdzisław Pietrowski informując, że zgodnie z zapisem § 33pkt.2 
statutu spółdzielni wnosi o wyłączenie z porządku obrad pkt. 12 „Odwołanie członka 
Rady Nadzorczej Barbary Wójciak i przeniesienie na następne Walne Zgromadzenie.
Pani Barbara Wójciak jest nieobecna na dzisiejszym zebraniu bo jest chora i co to 
znaczy stawianie zarzutów „utrata zaufania”. Jej zadaniem jest kontrolować Zarząd i 
stawiam wniosek o przeniesienie tego punktu. Pan Adamowicz dodał, że ponoć nie 
chciała podpisać się na liście pod protestem, a jednak jest jej tam podpis.
Głos zabrał Pan Zbigniew Mazurak informując, że nie dokonano zgodnie z pkt. 1 
porządku obrad „wyboru Prezydium” i wówczas Przewodniczący Zebrania poddaje 
pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady Nadzorczej Radosław Adamowicz 
zarządził wybór Prezydium i poprosił o podawanie kandydatur na przewodniczącego .
Padła kandydatura Dariusza Kalińskiego, który wyraził zgodę. Następnie Pana 
Zbigniewa Mazuraka, który nie wyraził zgody. Wyniki głosowania: za 22 osoby, 
przeciw 1 , wstrzymało się 13 osób. Następnie poprosił o dokonanie wyboru z-cy 
przewodniczącego Prezydium Zebrania. Padła kandydatura Radosława Adamowicza, 
który wyraził zgodę. Za głosowało 31 osób, przeciw 2 wstrzymało się 17 osób.
Następnie poprosił zebranych o podawanie kandydatur na sekretarza. Z sali zgłoszono 
kandydaturę Pana Ławera Mieczysława, która nie wyraził zgody. Podano kandydaturę 
Pana Zbigniewa Mazuraka i Zdzisława Pietrowskiego, którzy również nie wyrazili 
zgody. Podano kandydaturę Pani Danuty Gmyrek, która wyraziła zgodę. Za głosowało 
60 osób, przeciw 0, wstrzymało się 0 osób.
Do Prezydium wpłynęły 4 pełnomocnictwa.
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III. PRZEBIEG ZEBRANIA

3.2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD.

Przed przystąpieniem do głosowania nad przyjęciem porządku obrad poproszono Pana 
Pietrowskiego o sprecyzowanie swojego wniosku. Pan Pietrowski odczytał treść § 33 
pkt. 2 statutu spółdzielni „ Walne Zgromadzenie może odroczyć rozpatrywanie spraw 
objętych porządkiem obrad do następnego Walnego Zgromadzenia, zmienić kolejność 
rozpatrywania spraw objętych porządkiem obrad z także z porządku obrad 
poszczególne sprawy.”
Wywiązała się dyskusja. Złożono wniosek o przesunięcie na następne Walne 
Zgromadzenie odwołanie członka Rady Nadzorczej. Za wnioskiem głosowało 17 
osób, przeciw 18, wstrzymało się 12 osób. Wniosek nie przeszedł.
Zaproponowano, aby podzielić na dwie części pkt. 12 „odwołanie członka Rady 
Nadzorczej” umieścić jako pkt.8a, a drugą część „wybory uzupełniające do Rady 
Nadzorczej „ zostawić w pkt. 12 porządku obrad.
Wniosek poddano pod głosowanie. Za wnioskiem głosowało 26 osób, przeciw 15, 
wstrzymało się 8 osób.
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Prezydium ponownie po zmianach odczytał porządek obrad i poddał 
go pod głosowanie:

1. Otwarcie obrad i wybór Prezydium.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Walnego Zgromadzenia.
4. Wybór Komisji:

a) mandatowo - skrutacyjnej,
b) wyborczej,
c) uchwał i wniosków.

5. Sprawozdanie Zarządu z realizacji uchwał i wniosków zgłoszonych Walnym 
Zgromadzeniu 24.06.2022r.

6. Sprawozdanie Zarządu Spółdzielni z działalności spółdzielni za 2021 rok.
7. Sprawozdanie z działalności Rady Nadzorczej za 2022 rok i przedstawienie 

wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Spółdzielni.
8. Informacja o konieczności podwyższenia odpisu na fundusz remontowy.
8a. Odwołanie członka Rady Nadzorczej. ( Sprawa w niesiona na żądanie członków).

9. Przerwa w obradach.
10. Dyskusja.
11 .Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia sprawozdania Zarządu Spółdzielni,
b) przyjęcia sprawozdania Rady Nadzorczej Spółdzielni,
c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2022 rok,
d) udzielenia absolutorium Zarządowi za 2022 rok,
e) przeznaczenia nadwyżki bilansowej,
f) wyboru delegata na Zjazd Przedkongresowy VII Kongresu Spółdzielczości oraz 

delegata na VII Krajowy Zjazd Związku Rewizyjnego RP.



12. Wybory uzupełniające do Rady Nadzorczej wraz z wyborem komisji wyborczej. 
13.Sprawozdanie Komisji Uchwał i Wniosków oraz podjęcie uchwały w sprawie 

zgłoszonych wniosków.
14.Zamknięcie obrad.

Za przyjęciem protokołu głosowało 38 osób za, przeciw 0, wstrzymało się 8 osób.

3.3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO WALNEGO 
ZGROMADZENIA.

Przewodniczący Prezydium poinformował zebranych, że zgodnie z przyjętym 
uchwałą nr 10 wnioskiem z Zebrania Przedstawicieli z 1995 roku tekst protokołu z 
poprzedniego zebrania nie będzie odczytywany na zebraniu i był do wglądu w 
spółdzielni w godzinach jej urzędowania oraz na stronie internetowej spółdzielni. 
Przewodniczący Prezydium zapytał zebranych, czy przyjmują wniosek, aby z 
poprzedniego zebrania z 2022r. protokół nie był odczytywany na dzisiejszym zebraniu 
i przyjęcie protokołu bez odczytywania.
Za wnioskiem głosowały 51 osób, przeciw 1, wstrzymało się 5 osób.
Protokół z Walnego Zgromadzenia z 2022 roku został zatwierdzony.

3.4 WYBORY KOMISJI.
Na salę obrad przybyły 2 osoby. Obecnych na sali - 62 osoby.
Przewodniczący Prezydium poprosił o podawanie kandydatur do Komisji Mandatowo 
-  Skrutacyjnej.
Do Komisji Mandatowo -  Skrutacyjnej zgłoszono Zdzisława Pietrowskiego, 
Romualda Muzykę i Adama Kowalskiego. Panowie wyrazili zgodę.

Skład komisji ukonstytuował się następująco: przewodniczącym został Pan Zdzisław 
Pietrowski, z-cą przewodniczącego Romuald Muzyka, a sekretarzem Pan Adam 
Kowalski.
Skład komisji przyjęto: 61 głosów za, przeciw 0, wstrzymała się 1 osoba.
W skład Komisji Uchwał i Wniosków weszły następujące osoby: Janinę Szaban i 
Genowefę Cieślę. Za przyjęciem składu komisji głosowały 62 osób, przeciw 0, 
wstrzymało się 0 osób. Przewodniczącym komisji została Pani Janina Szaban, z-cą 
Pani Genowefa Cieśla.

3.5. SPRAWOZDANIE ZARZĄDU Z REALIZACJI UCHWAŁ I WNIOSKÓW 
ZGŁOSZONYCH NA WALNYM ZGROMADZENIU W DNIU 24.06.2022 R.

Pan Prezes poinformował, że do Komisji Uchwał i Wniosków na Walnym 
Zgromadzeniu w 2022 roku nie zgłoszono wniosków do realizacji.



3.6. SPRAWOZDANIE ZARZĄDU SPÓŁDZIELNI Z DZIAŁALNOŚCI 
SPÓŁDZIELNI ZA 2022 ROK.

Prezes Zarządu zabierając glos poinformował zebranych, że materiały na Walne 
Zgromadzenie były wyłożone wcześniej w biurze sp-ni do zapoznania się przez 
członków oraz były umieszczone na stronie internetowej spółdzielni. Następnie 
omówił sprawozdanie Zarządu Spółdzielni za 2022 rok kończąc wypowiedź 
informacją, że spółdzielnia otrzymała z ZEZK Kowary wypowiedzenie umowy o 
dostawę ciepła dla os. Leśna. Spółdzielnia zwróciła się z pismem o podpisanie nowej 
umowy i do chwili obecnej nie uzyskaliśmy odpowiedzi. ZEZK ma obowiązek 
zawrzeć umowę dostawy ciepła ponieważ wynika to z Prawa Energetycznego. Urząd 
Miasta zaproponował nam opłatę administracyjną na czas wypowiedzenia umowy w 
wys. 57 gr/ m2 tj. ok. 300% wyższa, którą spółdzielnia odmówiła, gdyż nie ma 
żadnego związku z czynnościami administrowania w takiej formie. Kończąc swoją 
wypowiedź Pan Prezes odniósł się do treści ulotek wrzuconych do skrzynek 
mieszkańcom os. Leśna i zamieszczenie również na stronie Kowary Slolsity. Od 3 lat 
prowadzona jest nagonka małej grupy członków na Zarząd, która próbuje odwołać 
Zarząd bez jakiegokolwiek uzasadnienia. Prezes poinformował, iż wg rozmów z 
Zarządem planuje on pożegnać się z Państwem na przyszłym Walnym Zgromadzeniu i 
zakończyć prace przed końcem przyszłego roku. Jeżeli jednak nie chcecie Państwo 
korzystać z wiedzy obecnego Zarządu, to sami wnosimy o głosowanie przeciw 
absolutorium bo chciałem oświadczyć, że Zarządowi stołki nie przyrosły na stałe i nie 
chcielibyśmy pracować w spółdzielni bez Państwa zaufania. Na tym Prezes zakończył 
swoją wypowiedź.

3.7. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI RADY NADZORCZEJ ZA 2022 ROK 
I PRZEDSTAWIENIE WNIOSKU W SPRAWIE UDZIELENIA ABSOLUTO
RIUM ZARZĄDOWI SPÓŁDZIELNI.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Nadzorczej Pan Radosław Adamowicz informując 
zebranych, że sprawozdanie znajduje się na stronie internetowej spółdzielni i każdy 
mógł się z nim zapoznać. Zebrani jednak domagali się odczytania sprawozdania co też 
zostało uczynione. Na koniec Pan Radosław Adamowicz zwrócił się do zebranych o 
zatwierdzenie sprawozdania. Jednocześnie poinformował zebranych, że Rada 
Nadzorcza nie wypowiada się w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi i 
wstrzymuje się z wnioskiem o jego udzielenie.

3.8. INFORMACJA O KONIECZNOŚCI PODWYŻSZENIA ODPISU NA 
FUNDUSZ REMONTOWY.

Pan Dariusz Kaliński udzielił głosu Panu Prezesowi Andrzejowi Wingertowi.
Prezes poinformował zebranych, że odpis na fundusz remontowy jest zbyt mały w 
stosunku do potrzeb o czym wspominał na poprzednim Walnym Zgromadzeniu. Podał 
także informacje dla zobrazowania tego informując, że odpis na fundusz remontowy w 
ciągu ostatnich 10 lat wzrósł 35%, z 1,22 zł w 2013r. do 1,66 zł w 2023 roku. 
Natomiast koszty na przykładzie dociepleń wzrosły o ok. 260% z kwoty 164 zł/m2 do
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428 zł/m2, koszty pokrycia dachów z ok. 25 tys do 70 tys. zł, zatem jeżeli Rada 
Nadzorcza nie zwiększy tego odpisu to w nieodległej przyszłości Zarząd utraci 
zdolność do realizacji jakichkolwiek remontów poza naprawami awaryjnymi.

3.8a. ODWOŁANIE CZŁONKA RADY NADZORCZEJ. ( s p r a w a  w n i e s i o n a  n a

ŻĄDANIE CZŁONKÓW .)

Głos zabrał Przewodniczący Rady Nadzorczej Radosław Adamowicz zwracając się do 
zebranych, że chciałby usłyszeć argumenty odwołania Pani Barbary Wójciak, czy ktoś może 
ten wniosek uzasadnić głębiej.
Wśród zebranych wywiązała się dyskusja. Pan Dariusz Kaliński powiedział, że pewnie 
podpisy pod odwołaniem zbierał Pan Zbigniew Mazurak chcąc tym samym zająć jej miejsce 
w radzie.
Głos zabrał Pan Zbigniew Mazurak i powiedział, że nie życzy sobie szargania jego 
nazwiskiem i poinformował zebranych, że to nie on zbierał podpisy pod odwołaniem i nie 
zamierza zajmować czyjegoś miejsca. Podpisy zbierały kobiety z osiedla.
Pani Halina Łoboda, czy może Pan Muzyka odpowiedzieć dlaczego odwołują członka rady. 
Ponownie wywiązała się dyskusja. Pani Zaklukiewicz oznajmiła, że chodzi o budowę drogi 
pomiędzy budynkami na os. Wichrowa Równia i my mieszkańcy tej drogi nie potrzebujemy. 
Pan Adamowicz powiedział, że Pani Wójciak również jest przeciwna budowie drogi i 
podpisała się na liście pod protestem, a nawet nie wiedziała, że taki wniosek wpłynął do 
spółdzielni.
Ktoś powiedział, że wszyscy wiedzieli a tylko Pani Wójciak nie wiedziała, dlaczego nie 
informuje mieszkańców co dzieje się na osiedlu i dlatego nie mamy do niej zaufania. Pan też 
wiedział.
W międzyczasie rozdano karty do głosowania nad odwołaniem członka Rady Nadzorczej. 
Karta zawierała treść: czy jesteś za odwołaniem członka Rady Nadzorczej Barbary Wójciak -  
„tak” lub „nie” z informacją niepotrzebne skreślić. Prezydium Zebrania zdecydowało o 
zmianie karty do głosowania dokładając opcję „wstrzymuję się”. Wobec powyższego 
przygotowano nowe karty do głosowania nad odwołaniem (załącznik do protokołu stanowią 
wzory kart). Komisja Mandatowo -  Skrutacyjna rozdała karty i po ich zebraniu przystąpiła 
do liczenia głosów.
Protokół Komisji Mandatowo -  Skrutacyjnej odczytał Pan Zdzisław Pietrowski informując 
zebranych, że za odwołaniem członka Rady Nadzorczej Pani Barbary Wójciak głosowało 37 
osób, przeciw 16, wstrzymało się 7 osób, 2 głosy były nieważne.
Komisja Mandatowo -  Skrutacyjna stwierdza, że wniosek nie uzyskał większości 2/3 
obecnych na sali ,tj 41 osób i wniosek o odwołanie nie został przegłosowany.
Wobec powyższego odstąpiono w tej sytuacji od gosowania nad uchwałą nr 10.

3.9. PRZERWA W OBRADACH.

Przewodniczący Prezydium poinformował zebranych, że kolejnym pkt. porządku 
obrad jest przerwa i zarządził 10-cio minutową przerwę.
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3.10. DYSKUSJA.

Przewodniczący Zebrania Pan Dariusz Kaliński rozpoczynając część dyskusyjną 
zwrócił się do zebranych o zabieranie głosu.
Jako pierwsza o głos poprosiła Pani Dorota Tańska z ul. Matejki 6. Przypomniała, że 
obiecywane było organizowanie spotkań z mieszkańcami przy blokach. Tych spotkań 
jednak się nie organizuje. W porozumieniu z Urzędem Miasta można byłoby 
zamontować kamerki na osiedlu bo jest tam kilka miejsc niebezpiecznych. Różne 
osoby przesiadują na ławkach używając przy tym wulgarnych słów.
Pan Sura Tomasz ( pełnomocnik Ewy Sury) zapytał ile zarabia Pan Prezes, mamy 
prawo wiedzieć, to są nasze pieniądze bo spółdzielnia to my i my za wszystko 
płacimy.
Radca Prawny poinformował, że wynagrodzenie jest objęte tajemnicą.
Wśród zebranych wywiązała się burzliwa dyskusja. Pan Sura poprosił o uchwałę 
zatwierdzającą wynagrodzenie Prezesa. Pan Adamowicz odpowiedział, że Prezes 
zatrudniony jest na umowę o pracę i nie jest to powołanie. Regulamin wynagradzania 
określa wysokość wynagrodzenia Prezesa.
Członkowie Rady znają wynagrodzenie Zarządu. Pan Sura jeszcze raz poprosił o 
uchwały Rady Nadzorczej 6 lat wstecz, które odbierze w poniedziałek.
Zwrócił się do Głównej Księgowej, aby z bilansu podała wynagrodzenie Prezesa 
ponieważ bilans zawiera takie dane.
Główna Księgowa Pani Bożena Dąbrowska wyjaśniła, że na sprawozdanie finansowe 
spółdzielni składa się m.in. Bilans jak również Rachunek Zysków i Strat. W samym 
bilansie w ogóle nie prezentuje się wynagrodzeń, natomiast w RZiS wynagrodzenie 
ujmuje się w skali całej spółdzielni bez podziału na poszczególne grupy 
zatrudnionych, w tym mieści się również wynagrodzenie Prezesa Zarządu Spółdzielni. 
Kolejno głos zabrał Przewodniczący Zebrania Pan Dariusz Kaliński poruszając remont 
balkonów na Leśnej mówiąc, że wyrzucane są koryta a zakłada się jakieś kraty, które 
później będą pomalowane na różne kolory. Nie pozyskano również żadnych 
pieniędzy. Przez 30 lat nikt tego nie konserwował.
Pan Kwarcińśki poruszył temat kotłowni mówiąc, że w 2017 roku również próbowano 
oddać kotłownię na Leśnej do Wałbrzycha , bo tak wymyśliła sobie pani Burmistrz. 
Sam brałem udział w spotkaniu w komisji, żeby nie oddawać kotłowni.
Pan jest radnym, zwracając się do Pana Adamowicza, jest pan w jej ekipie to niech 
nam Pan wyjaśni.
Pan Adamowicz odpowiedział, że nie jest z ekipy pani Burmistrz, jest radnym z 
okręgu ul. Leśna i Chopina i jako radny też uczestniczył w pracach komisji. Wysłane 
zostało pismo do ZEZK żeby złożył nam jakąś propozycję związaną z przekazaniem 
kotłowni. Wystąpiono również o podpisanie nowej umowy. Jako radny nie pozwolę 
aby kotłownię przekazano do firmy zewnętrznej bo wówczas będą drogie koszty 
ogrzewania.
Główna Księgowa wyjaśniła, że kotłownia podaje również ciepło do 2 budynków, 
które nie należą do spółdzielni, z których jeden jest zarządzany przez ZEZK, a drugi 
przez Zarządcę. W przypadku przejęcia kotłowni przez spółdzielnię pojawi się 
sprzedaż ciepła na zewnątrz do tych 2 budynków. Kiedy wystąpią remonty będziemy 
musieli za nie zapłacić a następnie odzyskać te pieniądze od tych 2 budynków i może 
to następować z różnym skutkiem. Nasz statut określa wyraźnie jaką działalnością 
może zajmować się spółdzielnia i nie zawiera sprzedaży ciepła.



Pan Prezes dodał, że kotłownia ma 25 lat i dopiero od kilku lat opiekuje się nią firma z 
Jeleniej Góry Clima Heat, która już dokonała wiele napraw za które również płaci 
spółdzielnia. Płacimy koszty tej obsługi technicznej + koszty administracyjne w wys. 
1575 zł/m-c
Pan Adamowicz zauważył, że przyłącza też mają tyle samo lat.
O głos poprosiła Pani Barbara Walaszczyk zamieszkała przy ul. Leśna 6 pytając 
Przewodniczącego i zastępcę , kto wrzuca takie kartki ( w tym momencie podniosła 
kartkę do góry) do skrzynek listowych, jest to anonim, na tej kartce powinny 
znajdować się nazwiska. Taka kartka z żądaniem zmiany prezesa powinna być 
podpisana i trzymając kartkę w górze zmięła ją  i wyrzuciła.
Następnie zapytała, dlaczego nie jest koszona trawa przy budynku Leśna ópomimo że 
pod wnioskiem o koszenie trawy podpisało się prawie 50% mieszkańców budynku. 
Trawa koszona jest wszędzie, a tylko przed budynkiem Leśna 6 jest niekoszona. 
Przewodniczący Rady Nadzorczej poinformował, że w poniedziałek jest posiedzenie 
Rady Nadzorczej i decyzja w sprawie koszenia trawy zostanie zmieniona.
Następnie głos zabrała Pani Krystyna Ratajska zamieszkała Tkaczy 1 poruszając temat 
wymiany instalacji gazowej w budynku w ubiegłym roku. Terminy wykonania były 
ciągle przesuwane. Wykonawca wszedł na roboty bez podpisanej umowy i w trakcie 
prac została zmieniona cena. Jak można rozpocząć dużą inwestycję i nie podpisać 
umowy, czy ktoś za ten stan rzeczy został pociągnięty do odpowiedzialności. Pan 
Adamowicz dodał, że był to ewidentny błąd spółdzielni, że nie była podpisana umowa. 
Pan Prezes odpowiedział, że nie zostały wyciągnięte konsekwencje ponieważ 
wykonawca wszedł bez uprzedzenia nas, a pracownik spółdzielni Marek Rajewski w 
tym czasie był na kilkudniowym urlopie i po jego powrocie umowa została 
niezwłocznie podpisana z wykonawcą. Pomimo, że umowa została zawarta na 
określoną kwotę to w trakcie wykonawca może zażądać zwiększenia ceny np. z uwagi 
na wzrost cen materiału. Wykonawca po starej cenie wykonał 12 mieszkań a w 
przypadku 5 wystąpił o zwiększenie ceny uzasadniając wzrost 100% wzrostem cen 
kształtek używanych przy wymianie i dlatego zapłaciliśmy więcej.
Pani Barbara Oskulska powróciła do sprawy remontu balkonów na os. Leśna 
twierdząc, że jeżeli spółdzielnia nie miała pieniędzy to nie powinna tego robić. Koryta 
cięli fleksą, cały budynek był zakurzony, wygląda to okropnie.
Pan Kaliński zaproponował pani, żeby to zgłosiła do nadzoru budowlanego.
Pan Adamowicz poinformował, że remont balkonów nie został uzgodniony z Radą 
Nadzorczą.
Pan Prezes zwrócił się do przedmówczyni mówiąc, że sama widziała, że jej balkon się 
walił. Mamy 2 ekspertyzy, gdzie w w jednej z nich jest zapis, że jest to błąd 
budowlany. Balkony pękają. Zrobiliśmy drugą ekspertyzę, która nakazuje usunąć 
koryta. Usunięcie tych koryt jest bardzo drogie. Chodzi tu przede wszystkim o 
bezpieczeństwo a mniej o estetykę.
Pan Dariusz Kaliński stwierdził, że nikt nie widział ekspertyz.
Pan Sura zapytał, czy była 1 firma, czy były inne oferty?
Pan Adamowicz poinformował, że było 5 zapytań ofertowych i taka metoda stosowana 
jest od czasu naszej kadencji.
Pan Murawski odniósł się do sprawy balkonów i zapytał kto ustala stawki, dlaczego 
zdjęcie koryta kosztuje 15 tys. zł, dlaczego tak drogo. Przy budynku Leśna 4 miała być 
robiona opaska za 12 tys. zł i do tej pory nie została zrobiona. Miały być wymienione 
grzejniki w naszym bloku. Przed moim blokiem wycięto 2 świerki za 6 tys. zł. 
Dlaczego tak drogo, pewnie dzielą się pieniędzmi.



Przewodniczący Prezydium Dariusz Kaliński zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać 
głos. Chętnych nie było więc Przewodniczący Prezydium zakończył część dyskusyjną 
zebrania.

3.11. PODJĘCIE UCHWAŁ

Pan Dariusz Kaliński zarządził głosowanie jawne przy podejmowaniu uchwał 
odczytując ich treść. Poinformowała również, że absolutorium udzielane jest odrębnie 
dla każdego członka Zarządu w głosowaniu jawnym.
Przed przystąpieniem do głosowania nad uchwałami stwierdzono, że na sali obecne są 
62 osoby uprawnione do głosowania.

UCHWAŁA NR 1
Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje;
„Przyjmuje i zatwierdza sprawozdanie Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod 
Śnieżką” w Kowarach za 2022 rok.”

Wyniki głosowania: za 52 osoby, przeciw 4, wstrzymało się 0 osób.

UCHWAŁA NR 2
Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„Przyjmuje i zatwierdza sprawozdanie Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Pod Śnieżką” w Kowarach za 2022 rok.”

Wyniki głosowania: za 48 osób , przeciw 2 , wstrzymały się 2 osoby.

UCHWAŁA NR 3
Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„ Przyjmuje i zatwierdza sprawozdanie finansowe Spółdzielni za 2022 rok tj. bilans 
zamykający się po stronie aktywów i pasywów sumą 27 613 705,26 zł (słownie zł: 
dwadzieścia siedem milionów sześćset trzynaście tysięcy siedemset pięć 26/100 ), 
rachunek zysków i strat oraz informację dodatkową.”

Wyniki głosowania: za 51 osoby, przeciw 4, wstrzymało się 0 osób.

UCHWAŁA NR 4
Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„Udziela absolutorium Prezesowi Zarządu Spółdzielni mgr inż. Andrzejowi 
Wingertowi za 2022 rok. „

Wyniki głosowania: za 44 osoby, przeciw 12, wstrzymało się 0 osób.

UCHWAŁA NR 5
Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„Udziela absolutorium społecznemu Z-cy Prezesa Zarządu Spółdzielni inż. Jerzemu 
Wrońskiemu za 2022 rok.” j



Wyniki głosowania: za 44 osoby, przeciw 12 , wstrzymała się 1 osoba.

UCHWAŁA NR 6
Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„Udziela absolutorium Członkowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” 
Bożenie Dąbrowskiej za 2022 rok.”

Wyniki głosowania: za 58 osoby , przeciw 3 , wstrzymało się 0 osób.

UCHWAŁA NR 7

Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„Nadwyżkę bilansową za 2021 rok w kwocie 1 169,63 zł oraz nadwyżkę bilansową za 
2022 rok w kwocie 16 236,06 zł przeznacza się na: fundusz remontowy 
nieruchomości mieszkalnych z wyjątkiem lokali na wynajem, proporcjonalnie do 
powierzchni użytkowej lokali mieszkalnych.”

Wyniki głosowania: za 49 osób , przeciw 0 , wstrzymało się 0 osób.

UCHWAŁA NR 8
Przed przystąpieniem do głosowania nad uchwałą poproszono o zgłoszenie 
kandydatów na przedstawiciela SM „Pod Śnieżką” na Zjazd Przedkongresowy na VII 
Kongres Spółdzielczości.
Zgłoszono Prezesa Sp-ni Andrzeja Wingerta, który wyraził zgodę.

Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„ Walne Zgromadzenie Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowarach 
wybrało Pana Andrzeja Wingerta przedstawicielem SM „Pod Śnieżką’ na Zjazd 
Przedkongresowy w celu wyboru delegatów na VII Kongres Spółdzielczości.”

Wyniki głosowania: za 62 osoby , przeciw 0, wstrzymało się 0 osób.

UCHWAŁA NR 9
Przed przystąpieniem do głosowania nad uchwałą poproszono o zgłoszenie 
kandydatów na delegata oraz zastępcę delegata SM „Pod Śnieżką” na VII Krajowy 
Zjazd Związku Rewizyjnego RP.
Na delegata zgłoszono Prezesa Sp-ni Andrzeja Wingerta, który wyraził zgodę na 
zastępcę delegata zgłoszono Główną Księgową Panią Bożenę Dąbrowską, która 
wyraziła zgodę.
Walne Zgromadzenie... uchwala, co następuje:
„Walne Zgromadzenie Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowarach 
wybrało Pana Andrzeja Wingerta delegatem oraz zastępcę delegata Panią Bożenę 
Dąbrowską SM „Pod Śnieżką” w Kowarach na VII Krajowy Zjazd Związku 
Rewizyjnego RP.”
Wyniki głosowania: za 62 osoby, przeciw 0, wstrzymało się 0 bsób.



3.12. WYBORY UZUPEŁNIAJĄCE DO RADY NADZORCZEJ WRAZ Z 
WYBOREM KOMISJI WYBORCZEJ. (SPRAWA WNIESIONA NA 

ŻĄDANIE CZŁONKÓW.)

Ponieważ wniosek o odwołanie członka Rady Nadzorczej Pani Barbary Wójciak nie 
uzyskał większości 2/3 obecnych na sali więc nie został przegłosowany wobec 
powyższego odstąpiono od wyborów uzupełniających do Rady Nadzorczej.
Wobec powyższego uchwała nr 11 nie została podjęta.

3.13. SPRAWOZDANIE KOMISJI UCHWAŁ I WNIOSKÓW ORAZ PODJĘCIE 
UCHWAŁY W SPRAWIE ZGŁOSZONYCH WNIOSKÓW.

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Pani Janina Szaban poinformowała, że 
do komisji wpłynął 1 wniosek i odczytała jego treść:
„Wnioskuję do Spółdzielni Mieszkaniowej o niepodejmowanie zmiany przeznaczenia 
nieruchomości wspólnej dot. terenu zielonego na drogę dojazdową do planowanej 
budowy pomiędzy budynkami ul. Lipowa 4 a 6 w Kowarach.”
Poddała wniosek pod głosowanie.
Za wnioskiem głosowały 52 osoby, przeciw 0, wstrzymało się 5 osób.

Przewodniczący Prezydium odczytał treść uchwały nr 12 i poddał ją pod głosowanie. 

UCHWAŁA Nr 12
Walne Zgromadzenie .... uchwala, co następuje:
„ Zatwierdza się do realizacji przez Zarząd Spółdzielni wnioski przyjęte w czasie 
obrad Walnego Zgromadzenia Spółdzielni w dniu 30.06.2023 roku, a wykazane w 
protokole Komisji Uchwał i Wniosków, który stanowi załącznik do niniejszej 
uchwały.”
Wyniki głosowania: za 52 osoby, przeciw 0, wstrzymało się 5 osób.

3.14. ZAMKNIĘCIE OBRAD.
Po wyczerpaniu porządku obrad Walnego Zgromadzenia Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Pod Śnieżką” w Kowarach, Przewodniczący Prezydium Pan Dariusz Kalińśki 
zarządził zakończenie obrad i podziękował zebranym za przybycie.

Dariusz Kaliński
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UCHWAŁA NR 1SPÓŁDZIELNIA MIESZKAŃ i O W A 
"POI? ŚNIEŻKĄ”

58-530 Kowary, ul. Leśna 2A 
tpi 7' PA7 A7 77 ' ' l l

^Wa l n e g o  z g r o m a d z e n ia  c z ł o n k ó w
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Zarządu spółdzielni za 2022 rok.

Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach działając na podstawie § 29 ust. 2 Statutu Spółdzielni M ieszkaniowej,

uchwala, co następuje :

§ 1 •

Przyjmuje i zatwierdza sprawozdanie Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod 

Śnieżką” w Kowarach za 2022 rok.

§ 2 .

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

M v \
Sekr<■ R h —----------1 ńari Zgromadzenia 

D aiuta Gmyrek
Przewodniczący Zgromadzenia 

Dariusz Kaliński



U C H W A Ł A  N R  2
SPÓŁDZIELNIA MIESZKANIOWA 

”POD ŚNIEŻKĄ”
58-530 Kowary, ul. Leśna 2A 
tel. 75 647 47 77 tel. 75 647 4 8 88

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Rady Nadzorczej spółdzielni za 2022 rok.

Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach działając na podstawie § 29 ust. 2 Statutu Spółdzielni M ieszkaniowej,

- u c h w a I a , co następuje :

§ 1 •

Przyjmuje i zatwierdza sprawozdanie Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Pod Śnieżką” w Kowarach za 2022 rok.

§ 2 .

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



SPÓłDZIELN!A MIESZKANIOWA 
” PQ D  Ś N I E Ż K Ą ”

bo-530 Kowary, yl i oćna ?a 
tei. 75 647 47 77 te! 75 647 M M  
M|P 6110203960 REGON 001230788

U C H W A Ł A  N R  3

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU
A

w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Pod Śnieżką w Kowarach za 2022 rok.

Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach działając na podstawie § 29 ust. 2 Statutu Spółdzielni M ieszkaniowej,

- u c h w a 1 a , co następuje :

§ 1 •

Przyjmuje i zatwierdza sprawozdanie finansowe Spółdzielni za 2022 rok tj. bilans 

zamykający się po stronie aktywów i pasywów sumą 27 613 705,26 zł. (słownie: 

dwadzieścia siedem milionów sześćset trzynaście tysięcy siedemset pięć złotych 

26/100), rachunek zysków i strat oraz informację dodatkową.

§ 2 .



U C H W A Ł A  N R  4
IELNIA MIESZKANIOWA

3ry, ul. Leśna 2A

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: udzielenia absolutorium Prezesowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej 
mgr inż. Andrzejowi W ingertowi za 2022 rok .

W alne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach działając na podstawie § 29 ust. 3 Statutu Spółdzielni M ieszkaniowej,

- u c h w a 1 a , co następuje :

§ 1 •

Udziela absolutorium Prezesowi Zarządu Spółdzielni mgr inż. Andrzejowi W inger

towi za 2022 rok.

§ 2 .



U C H W A Ł A  N R  5
SPÓŁDZIELNIA IOWA

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: udzielenia absolutorium społecznemu Z-cy Prezesa Zarządu Spółdzielni 
Mieszkaniowej inż. Jerzemu W rońskiemu za 2022 rok .

W alne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach działając na podstawie § 29 ust. 3 Statutu Spółdzielni M ieszkaniowej,

- u c h w a 1 a , co następuje :

§ 1 •

Udziela absolutorium społecznemu Z-cy Prezesa Zarządu Spółdzielni inż. Jerzemu

W rońskiemu za 2022rok.

§ 2 .



WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: udzielenia absolutorium Członkowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej 
Bożenie Dąbrowskiej za 2022 rok.

Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach działając na podstawie § 29 ust. 3 Statutu Spółdzielni M ieszkaniowej,

- u c h w a 1 a , co następuje :

§ 1

Udziela absolutorium Członkowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej Bożenie Dą

browskiej za 2022 rok.

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Zgromadzenia 
Dariusz Kaliński



U C H W A Ł A  N R  7
!P 6110203980 REGON 001230^88

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: przeznaczenia i podziału nadwyżki bilansowej za rok 2022

W alne Zgromadzenie Członków Spółdzielni M ieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach działając na podstawie § 29 ust. 5 Statutu Spółdzielni M ieszkaniowej,

- u c h w a 1 a , co następuje :

§ 1

Nadwyżkę bilansową za 2021 rok w kwocie 1.169,63 zł oraz nadwyżkę bilansową za 

2022 rok w kwocie 16.236,06 zł przeznacza się na: fundusz rem ontowy nieruchomo

ści mieszkalnych z wyjątkiem lokali na wynajem, proporcjonalnie do powierzchni 

użytkowej lokali mieszkalnych.



co
U C H W A Ł A  N R  8

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW  
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: udzielenia pełnom ocnictwa na Zjazd Przedkongresowy

Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach wybrało:

Panią/Pana Andrzeja W ingerta przedstawicielem

Spółdzielni M ieszkaniowej Pod Śnieżką w Kowarach

Na Zjazd Przedkongresowy w celu wyboru delegatów na VII Kongres Spółdzielczo

ści

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



U C H W A Ł A  N R  9530 Kowary! ul. Leśna 2A
*7[r fi/ jj 47 77 tpj 75 RA? np, g8
6110203960 REGON 001230788

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW  
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”
W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

iŁDZIELNIA MIESZKANIOWA

w sprawie: wyboru delegata na VII Krajowy Zjazd Związku Rewizyjnego RP

Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach wybrało:

Pana Andrzeja W ingerta delegatem, oraz zastępcę delegata Panią Bożenę Dąbrow

ską.

r

Spółdzielni M ieszkaniowej Pod Śnieżką w Kowarach

Na VII Krajowy Zjazd Związku Rewizyjnego RP

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



SPÓŁDZIELNIA MIESZKANIOWA 
"POD ŚNIEŻKĄ”

58-530 Kowary, ul. Leśna ZA 
tel. 75 6A7 47 77 teL 75 647 48 88 
NIP 6110203960 RiGON Qui<«ÓU/Bo

WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 

„POD ŚNIEŻKĄ”

UCHWAŁA NR 12

W KOWARACH Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU

w sprawie: przyjęcia zgłoszonych na zebraniu wniosków do realizacji.

Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w Kowa

rach,

- u c h w a 1 a , co następuje :

§ 1

Zatwierdza się do realizacji przez Zarząd Spółdzielni wnioski przyjęte w czasie obrad 

Walnego Zgromadzenia Członków Spółdzielni w dniu 30.06.2023roku, a wykazane 

w protokole komisji Uchwał i W niosków, który stanowi załącznik do niniejszej 

uchwały.

§2
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